
 
 

SECRETARÍA DE JUNTA CENTRAL FALLERA 

 
Acta de l'Assemblea General Ordinaría de Presidents i Presidentes de falla celebrada 
el día 23 d’octubre de 2024 a les 20.02 hores en el Sala Rodrigo del Palau de la 
Música de València, amb la presidència de Sr. Santiago Ballester Casabuena, com a 
secretari General Sr. Nicolas Garcés Casal i ambelsrepresentants de les comissions 
falleres relacionades al marge, d'acordambelspunts de l'orde del dia establits en la 
convocatòria. 
 
 
Primer punt del dia. Aprovació, si escau, de l'acta de l'Assemblea Ordinària del 
17 de setembre. 
 
No havent-hi alguna objecció, ni alguna modificació, s'aproven per assentiment. 
 
Segon punt del dia. Informe de Presidència 
 
El president de JCF, Santiago Ballester, ha començat informant que el dijous 31 
d'octubre en la Junta de Govern Local s'aprovaran previsiblement les directrius de 
mobilitat i per tant, també s'obrirà ja el termini per a la presentació de sol·licituds per 
als permisos de Falles que com a possible data s'iniciaria el 4 de novembre i 
finalitzaria el 22 de desembre. A més, Ballester ha informat que el dimecres 30 
d'octubre es convocarà la taula de diàleg del Bàndol Faller 
 
Quant a l'estat de les subvencions, la situació es troba de la manera següent: les 
subvencions per aniversaris i il·luminació s'han pagat ja íntegrament, mentres que 
les d'agrupacions musicals s'ha pagat ja el 62,20%. Quant a la subvenció de 
pirotècnia, s'ha pagat ja el 67,47%. En subvencions de falles, només queda per 
justificar una comissió, la 306 del cens, Cedre-Explorador Andrés. 
 
El president de JCF, dona l'enhorabona a les 12 xiquet i 12 dones que formen les 
Corts d'Honor de les Falleres Majors de València, com també a les recentment 
nomenades Fallera Major de València, Berta Peiró García, i Fallera Major Infantil de 
València, Lucía García Rivera, que van ser triades el passat dia 14 d'octubre amb la 
Crida de l'alcaldessa. I per deixar-ne constància en acta, cedix la paraula al Secretari 
General perquè de lectura dels noms, comissions i sectors als quals pertanyen 
cadascuna d'elles. 
 
CORT D’HONOR DE LA FALLERA MAJOR INFANTIL DE VALÈNCIA 2025. 
 

NOA DOMÍNGUEZ MORATÓ. Falla Serra Martés-Miguel Servet, sector CAMPANAR. 



INÉS BORDAS BORDETAS. Falla Pintor Maella-França-Menorca, sector CAMINS AL 
GRAU. 

CAYETANA REBOLLO JUAN. Falla Rosari-Plaza Calabuig, sector CANYAMELAR-
GRAU-NATZARET. 

MÓNICA GARCÍA COSTA. Falla Av. de França-Alfred Toran i Olmos, sector  CAMINS 
AL GRAU. 

LOURDES SERRANO BONO. Falla Alemanya-El Batxiller, sector PLA DEL REIAL-
BENIMACLET. 

AINHOA GÓMEZ ALHAMBRA. Falla Sant Pere-Mare de Déu de la Vallivana, sector 
MALVA-ROSA-CABANYAL-BETERÓ 

MARTINA FAS MARTÍN. Falla Plaça Moreria, sector MISLATA. 

JULIA MEDINA GIL. Falla General Pando-Serrano Flores, sector PLA DEL REIAL-
BENIMACLET. 

LUCÍA MARTÍNEZ CORTS. Falla Plaça de la Mercé, sector LA SEU-LA XEREA-EL 
MERCAT. 

VALERIA MARTÍNEZ MUÑOZ. Falla Carcaixent-Compromís de Casp, sector JESÚS. 

LOURDES FIGUERAS BRUNO. Falla Doctor Serrano-Carles Cervera-Clero, sector 
RUSSAFA A. 

MAR BELENGUER DORCE. Falla Ramon de Rocafull-Comte d'Alaquàs, sector MALVA-
ROSA-CABANYAL-BETERÓ 

 

FALLERA MAjOR INFANTIL DE VALÈNCIA 2025. 

LUCÍA GARCÍA RIVERA. Falla Arxiduc Carles-Xiva, sector PATRAIX. 

 
 
CORT D’HONOR DE LA FALLERA MAJOR DE VALÈNCIA 2025. 
 

CARLA MARCOS GARCÍA. Falla Marià Benlliure-Séquia de Tormos, sector 
BENIMÀMET-BURJASSOT-BENIFERRI. 

CAROLINA TORRES GÁMEZ. Falla Mestre Arambul Sanz-Campanar, sector 
CAMPANAR. 

BEATRIZ NAVARRO TARAZONA. Falla Riu Segura-Forn d'Alcedo, sector POBLATS AL 
SUD. 

CARME MONTES ORTÍ. Falla Sant Antoni, sector QUART DE POBLET-XIRIVELLA. 

CLAUDIA AUSINA SOLER. Falla Rubén Darío-Fra Lluís Colomer, sector ALGIRÓS. 

MARÍA SAN MIGUEL GARCÍA. Falla Montortal-Torrefiel, sector RASCANYA. 

MARÍA MAHIQUES GIMÉNEZ. Fallas Goya-El Brasil, sector OLIVERETA. 

CAROLINA RUEDA MARTÍNEZ. Falla Molinell-Alboraia, sector PLA DEL REIAL-
BENIMACLET. 

LUCÍA LATORRE BELENGUER. Falla Regne de València-Duc de Calàbria, sector 
RUSSAFA A. 

PAULA FERNÁNDEZ SÁNCHEZ. Falla Regne de València-Ciscar, sector PLA DEL 
REMEI-GRAN VIA. 

CLAUDIA SÁEZ MARCH. Falla Bilbao-Maximilià Thous, sector SAÏDIA. 



MIREIA MANSILLA COMPANY. Falla Av. de França-Alfred Toran i Olmos, sector 
CAMINS AL GRAU. 

 
FALLERA MAJOR DE VALÈNCIA 2025. 

BERTA PEIRÓ GARCÍA. Falla Ripalda-Beneficència-Sant Ramon, sector EL 
CARME. 

 
El president de JCF, va voler recordar el gran acte que es va realitzar en la Fontenta, 
agraint la participació i ajuda prestada a totes aquelles persones, tant als de JCF 
com a aquells que no ho eren. 
 
S'ha recordat que s'ha enviat a les comissions la classificació provisional de falles i 
que ara hi ha un termini per a esmenar i es portarà ja per al Ple i l'Assemblea del 
mes de novembre. 
 
S'està acabant també l'estudi de l'Ofrena, ja que és un tema que s'està analitzant 
amb molt de rigor per a poder portar-lo al Ple i Assemblea de novembre, amb totes 
les conclusions que s'estan obtenint. 
 
Es comenta que, al passat dia 8 es va presentar una nova edició del llibre Viure les 
Falles, un llibre on es recorda amb un ampli material fotogràfic l'exercici faller. A este 
acte van assistir nostres FFMM, María Estela i Marina al costat dels seus CCHH, 
fent-los lliurament d'un exemplar d'esta edició. 
 El president de JCF ha agraït a totes les persones que han col·laborat recordant 
que el llibre es podrà adquirir a partir de la Fira del col·leccionisme del 10 de 
novembre i també en la seu de Junta Central Fallera. 
 
També s'ha recordat les últimes dates d'actes de Junta Central Fallera com el sopar 
de comiat de les FFMMV 2024 i les seues Corts d'Honor. Així com també la seua 
participació en la Processó Cívica del 9 d'octubre. 
 
S'ha manat des de secretària un comunicat informant-se que es realitzarà un curs 
d'administració i fiscalitat dirigit a les comissions Falleres. 
 
El secretari de JCF, informa que es procedirà a realitzar la votació de l'informe la 
Comissió de Recursos. No havent-se sol·licitat paraula o cap aclariment, es realitza 
obtenint-se el següent resultat. 
 
Vots a favor 27. Vots en contra 0. Abstencions 72. 
 
Quedant aprovat. 
 
Tercer punt del dia. Precs i preguntes. 
 
El secretari de JCF procedix a prendre nota per a confeccionar el torn de precs i 
pregunta. 
 
Sr Fernando Manjón, president de la interagrupación. Pregunta pel tema del 
congrés i el tema de la modificació de l'Ordenança de la contaminació acústica. 



El President JCF l'informa que quant al tema del congrés, el passat 16 d'octubre es 
va reunir amb tots els components de la taula, sol·licitant-los que es desbloquejar al 
més prompte possible. Quant al tema de l'ordenança de la contaminació, ahir mateix 
van tindre una reunió amb tots els servicis que els afecta, esperant que es resolga  al 
més prompte possible perquè arribe en termini a les falles del 25. 
 
Falla 146 Tres Forques-Conca-Pérez Galdós. Pregunta com afectarà el carril bici 
per al tema de permisos de corts i ocupació de carrers, ja que els afecta el projecte 
que tenen. 
El president de JCF indica que, per part de les comissions, es facen les sol·licituds 
tal com es prevegen en un principi. 
 
Falla 140 Sant Josep de la Muntanya-Terol. Pregunta si per a enguany es 
rehissaran els cursos de Tabalet i Dolçaina. 
El president de JCF indica que enguany no s'ha presentat ningú a la licitació i s'està 
buscant la fórmula per a poder continuar amb esta formació musical. 
 
Falla 169 Major-Moraira-Natzaret. Informa que s'han rebut unes cartes 
amenaçadores dirigides als Jurats de la FMVI. Com a president i com a faller, ni ho 
consent, ni ho tolera. Les 26 falleres seleccionades tenen el mateix dret que la resta 
de les candidates. Tots desitgem que les nostres filles o conegudes siguen les 
triades, però això no ha de passar on ha arribat. Indica que per part d'ell i de la seua 
comissió, tenen tot el suport i respecte cap als Jurats i les falleres seleccionades. 
President de la interagrupación. Se sent al·ludit i vol manifestar que la 
interagrupación no ha dirigit cap escrit, ni amenaces i se suma a la condemna d'este 
acte. 
La Falla 169, diu que en cap moment acusa la interagrupación de res. 
El president JCF, condemna rotundament els fets exposats i indica que posseïx la 
carta que s'ha rebut, qualificant a l'autor de covard, ocultant-se sota l'anonimat. 
Agraint la intervenció i manifestant que no falla el sistema, si no les persones. 
 
Falla 59 Ares d'Alpont-Castell de Pop . En referència al tema del torn de paraules, 
indica que tal com s'ha realitzat hui el torn de paraules, és el que ell va proposar i 
està molt bé així. 
D'altra banda no estan conformes amb el tema de la distribució de subvencions al 
gasto de pirotècnia. Demana s'estudiara la possibilitat canviar-ho, tal com es fan 
amb els monuments o iluminazion. 
El president JCF, indica que s'estudiarà la possibilitat de canviar a percentatge i 
s'informarà. 
 
Falla 89 Sant Vicent-Periodista Azzati . Li sembla lamentable que, el procés 
d'elecció de les representants de la nostra festes, s'haja convertit en una cosa molt 
manipulada. 
El president de JCF demana que s'indique perquè i per part de qui, per a tractar-lo 
de manera immediata. 
El representant de la falla diu, que no assenyalarà a ningú.  
 
Falla 189 Giorgeta-Roís de Corella. Sol·licita que quan es faça una transferència 
es pose el concepte, al que el presidende JCF li indica que es parle en la passada 
assemblea i es tracta d'un problema complicat de solucionar. 
 



Falla 97 Sèneca-Iecla. Vol saber quants joves de 18 a 30 anys han sigut jurats de 
monuments fallers i sol·licita se de facilitats a este col·lectiu, al que el secretari 
general respon indicant que la dada d'edat no s'incloïa en la sol·licitud per a jurats de 
monuments fallers, per la qual cosa no es pot saber eixa dada. No obstant això, no 
hi ha inconvenient a rebre proposta sobre este tema. 
A més, indica que després de veure els resultats d'un estudi en el qual conclou amb 
l'important impacte econòmic de les falles, s'hauria de fer passar per caixa a algun 
sector econòmic.  
El president de JCF indica que és coneixedor d'eixe estudi i fins i tot, la realitat 
supera a este estudi. 
 
Falla 64 Doctor Peset Aleixandre-En Guillem Ferrer. Demana s'informe de forma 
més concreta sobre l'evolució del tema del limitador registrador.  
El president de JCF indica que, no sols són les falles les que es veuen involucrades 
en este tema, estan tota la resta de festes i activitats que es veuen afectades. S'han 
tingut almenys sis reunions, amb totes les persones implicades. Que els avanços 
són bons, si, però encara s'està pendent de rebre l'esborrany, obrir el termini 
d'al·legacions i tractar-lo amb totes les delegacions afectades. 
La falla 64 diu que és coneixedora de la complexitat de modificar una ordenança, 
podent arribar a un termini de dos anys. 
 
Falla 62 Mossén Sorell-Corona. Sol·licita que per a la recollida de premis 
s'establisca un torn d'horari de pas. 
El president de JCF, indica que es realitze amb una proposta per a pròximes 
assemblees. 
El vicepresident 3r JCF, indica els inconvenients que pogueren sorgir si s'establix un 
torn rígid. 
 
Falla 306 Cedre-Explorador Andrés. Durant la celebració del passat Mig-any, 
havent d'alterar alguns dels seus actes previstos pel problema dels vehicles 
aparcats.  
El president de JCF indica que està totalment implicat, però amb les limitacions que 
este tema, el mig-any, és un tema exclusiu de mobilitat. No obstant això, es posa a 
disposició telefònica dels presidents per a intentar solucionar estos temes. 
 
Falla 42 La Creu (Pl.)-Els Àngels. Proposa s'habilite un telèfon d'urgències de 
mobilitat per a poder tractar els problemes d'estos temes. 
En el tema de la Crida, sol·licita que es posen pantalles i so en diversos punts, 
perquè siga visible i se senta l'acte de la Crida per part dels assistents. 
 
 
 
Sense més punts que tractar, s'alça la sessió sent les 21:13. 
 
 
 

Vist i Plau 

El President JCF     El Secretari General JCF 
Signat: Santiago Ballester Casabuena  Signat: Nicolás Garcés Casal 

 



Número de cens de les falles asistents a l’assamblea 

En roig, les comissions assistents a l'assemblea. 
En negre, les comissions que no estan actives 

                    
1 41 81 121 161 201 241 281 321 361 
2 42 82 122 162 202 242 282 322 362 
3 43 83 123 163 203 243 283 323 363 
4 44 84 124 164 204 244 284 324 364 
5 45 85 125 165 205 245 285 325 365 
6 46 86 126 166 206 246 286 326 366 
7 47 87 127 167 207 247 287 327 367 
8 48 88 128 168 208 248 288 328 368 
9 49 89 129 169 209 249 289 329 369 

10 50 90 130 170 210 250 290 330 370 
11 51 91 131 171 211 251 291 331 371 
12 52 92 132 172 212 252 292 332 372 
13 53 93 133 173 213 253 293 333 373 
14 54 94 134 174 214 254 294 334 374 
15 55 95 135 175 215 255 295 335 375 
16 56 96 136 176 216 256 296 336 376 
17 57 97 137 177 217 257 297 337 377 
18 58 98 138 178 218 258 298 338 378 
19 59 99 139 179 219 259 299 339 379 
20 60 100 140 180 220 260 300 340 380 
21 61 101 141 181 221 261 301 341 381 
22 62 102 142 182 222 262 302 342 382 
23 63 103 143 183 223 263 303 343 383 
24 64 104 144 184 224 264 304 344 384 
25 65 105 145 185 225 265 305 345 385 
26 66 106 146 186 226 266 306 346 386 
27 67 107 147 187 227 267 307 347 387 
28 68 108 148 188 228 268 308 348 388 
29 69 109 149 189 229 269 309 349 389 
30 70 110 150 190 230 270 310 350 390 
31 71 111 151 191 231 271 311 351 391 
32 72 112 152 192 232 272 312 352 392 
33 73 113 153 193 233 273 313 353 393 
34 74 114 154 194 234 274 314 354 394 
35 75 115 155 195 235 275 315 355 395 
36 76 116 156 196 236 276 316 356 396 
37 77 117 157 197 237 277 317 357 397 
38 78 118 158 198 238 278 318 358 

 
39 79 119 159 199 239 279 319 359 

 
40 80 120 160 200 240 280 320 360 

 
 
 


